
 

Ski og fotballklubben LYN - Referat 4-2020    
Dato: tirsdag 25. november 2020 kl. 19.30-21.30 (TEAMS)  
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Frode Laastad, Torgeir Larsen, Kristoffer Smith Meyer, 
Aina Hagen, Jørgen Sandaas Jynge, Sjur Skridshol  

 
Line Fiskarstrand Bleikli  (deltok på sak 4) - styreleder LYN Fotball, Petter Sæterbakken - styreleder LYN 
1896 FK 
 

 
 
Dagsorden: 
4-2020-01 Godkjenning av referat – Referat OK 
 
4-2020-02 Driften v/Sjur 

- Status og økonomi 
Nye lyskastere på KG1 og KG3. Lite aktivitet på damesiden. Ali jobber som vanlig. Økonomi OK, små 
avvik fra budsjett 

 
4-2020-03 Oppfølgingssaker fra sist møte 

- Jubileumsmarkering 2021 
Usikkert mtp korona-status. Enighet om at SFK har fokus på å få til en pølse/grillfest for klubb 
m/venner når det blir varmt i været – i mai/juni. Allianselagene organiserer aktiviteter, Lyns Eldre for 
happening rundt festskriftet 

- KGB4, fremdrift og status 
Prosjektgruppen har hatt møte med representanter for BYM. Mulig søke om prosjektstøtte til 
utredning i 2022, det er for kort tid med 2021. Prioritere å jobbe frem en gjennomarbeidet plan, slik 
at vi vet hva vi skal be om.  
Gruppen avtaler møte med GREI for å se på prosjektet og høre hvordan de har jobbet med 
finansiering. Sjur avtaler møtetid og koordinerer med resten av gruppen 

- Salg av kaffeposer med Lynlogo, status og distribusjon 
Det har vært en litt forsiktig start på salget. Sjur følger opp LF, 1896 og LS for å sikre markedsføring 
via allianselagenes SoMe-kanaler 
 
4-2020-04 Rydding og renhold på anlegg/Klubbhus 

- Sjur/Ali bruker uforholdsmessig mye tid på rydding av Klubbhus og av 
anleggsområdet slik det er i dag. Utendørs er det søppel og gjenglemte ting på og 
rundt banene, og inne er det et stort forbedringspotensial på å rydde etter seg på 
kjøkken og kontordel. Sjur anslår at han bruker 70-80% av tiden sin på å rydde 
selv, eller få allianselagene til å rydde. Dette er tid som skulle vært brukt til å 
jobbe med bl.a. utviklingsprosjekter 

- Benedikte har varslet allianselagene om at det må en endring til, og at vi ønsker å 
se på alternativer til renhold slik det styres i dag. Ønsker diskusjon og innspill fra 
styret 

God runde med diskusjon/innspill til å løse utfordringene. Line/LF er tydelige på at det er «de som er 
problemet», og at mye er løst dersom LF klarer å få til gode rutiner rundt rydding/renhold. Line sier 
de jobber med følgende:  

1) Ansette koordinator som skal jobbe kl 17-20 hver dag med to fokus; sørge for at 
dugnadsarbeidet fungerer (kioskdrift) og rydderutiner 

2) Endring av stillingsinstruks. Legge til «ansvar for rydding etter trening og kamp» i 
treneravtalene 

3) Tydeliggjøre ytterligere at det overordnete ansvaret for at rutiner følges ligger hos daglig 
leder i LF 
 



4-2020-05 Miljøtiltak på Kringsjå; søppelhåndtering  
- Sjur presenterer alternativer, diskusjon. 

Styret vurderer at dette er et spennende og viktig prosjekt med mange muligheter. Finansiering: Det 
koster en del å få på plass, men styret mener det er muligheter til å få finansiering. 
Reklamefinansieres, og det er flere tilskudd/legater vi kan søke.  
Christin/Benedikte forbereder et utgangspunkt og koordinerer med Sjur. Vi kobler flere i styret på 
etterhvert 
 
 
4-2020-06 Ressursfordeling anlegg i Oslo kommune  

- Hva gjør Lyn?  
Styret enige om at førsteprioritet på kort sikt er å sikre rehabilitering av KGB2. Vi har siden 2019 fått 
klare indikasjoner – både fra byråden og fra anleggsutvalget i OIK – på at KGB2 er på listen for 2021. 
Budsjettbehandling medio desember. I etterkant av avklaring, tar Benedikte kontakt med 
idrettsbyråden med invitasjon til Kringsjå. Ambisjoner om KGB4/hall presenteres for byråden i møtet 
 
4-2020-07 Hederstegn og æresmedlemsskap 

- Innstille navn til komité  
1896, LF og Lyns Eldre har spilt inn navn. LS kommer snarlig tilbake.  
 
 
4-2020-08 Julebord 2020 
Julebordet 2020 utgår. Vi samles før sommeren isteden, forhåpentligvis langt lettere da.  
 
 
4-2020-09 Eventuelt 
ISU: Torgeir Larsen har påtatt seg ledervervet for ett år, med forutsetning om at vervet går på 
rundgang 
 
 
 
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________            _____________________ 

Torgeir Larsen                                            Frode Laastad                     Jørgen Sandaas Jynge              
  

 
 
 

__________________________          _________________________           
                    Aina Hagen       Kristoffer Smith-Meyer            
 
 
 
 

______________________________                       ___________________________ 
                             Christin Kyseth        Sjur Skridshol 
 

 
 
                ______________________ 
                       Benedikte Stiff 


